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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  ŠKURINJE  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/16-30/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-16-2 
Rijeka,  02.11.2016. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

SA 25. SJEDNICE VMO ŠKURINJE 
 

25. sjednica VMO Škurinje održana je 22. studenog 2016. (utorak), s početkom u 17 sati, u 
prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 
- Jasmin Babić, predsjednik VMO 
- Robi Kezele, zamjenik predsjednika VMO 
- Ivan Miočić, član VMO 
- Darko Vilenica, član VMO 
- Sandra Vignjević, članica VMO 
- Dragica Fadljević, ravnateljica Direkcije za gradsku samoupravu i upravu 
- Kristian Benić, projekt Škurinjski susjedi 
- Sonja Šegon, projekt Škurinjski susjedi 
- Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice VMO Škurinje održane 28. listopada 2016. godine 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
   
 

1. Preregulacija prometa u  ulici Milana Rustanbega – pritužbe građana 
2. Rekonstrukcija raskrižja Osječka-Ive Lole Ribara 
3. Realizacija programa rada do kraja godine 
4. Komunalni prioriteti za 2017. godinu 
5. Projekt „27 susjedstava“ 
6. Razno 

 
 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 5 
 
Nakon što je predsjednik VMO pozdravio sve nazočne, predložio je da se najprije odradi 5. točka 
Dnevnog reda, budući da su gosti na sjednici, gđa Sonja Šegon i gdin Kristian Benić, stigli nešto 
ranije od dogovorenog, a nemaju izravne veze s ostalim točkama, a kako bi nakon svog izlaganja 
mogli otići.  S obzirom da su se prisutni složili s izmjenom redoslijeda Dnevnog reda, gdin Babić je 
dao riječ gostima da pojasne zašto su došli i kako im Vijeće MO može pomoći. 
Iz naizmjeničnog izlaganja gđe Šegon i gdina Benića saznali smo da se radi o projektu iz oblasti 
kulture za kojeg su saznali na prezentaciji u Zavičajnom muzeju na Drenovi, a  u sklopu programa 
EPK2020. Program se zove 27 susjedstava čiji cilj  jest osnaživanje lokalnih zajednica kroz jačanje 
ljudskih potencijala, razvijanje međuljudskih odnosa, organiziranje kulturnih aktivnosti i povećanje 
kulturnih sadržaja. U 27 susjedstava ravnomjerno će se uključiti sva područja Primorsko-goranske 
županije; otoci, obala, zaleđe, gorje te grad Rijeka. Odabrani kvartovi, gradovi, mjesta, sela ili drugi 
prostori, ostvarit će međunarodne suradnje, sudjelovati u festivalima susjedstava te ugostiti neke od 
programa Europske prijestolnice kulture.  Tako se neformalna skupina građana, sadržajno vezana uz 
Škurinje, odlučila prijaviti svojim projektom pod nazivom „Kultura s pogledom“. U sadašnjoj prvoj fazi 
potrebno je do 30. studenog izvršiti prijavu prema zadanim smjernicama, a uz istu je poželjno priložiti 
i pismo potpore Vijeća MO, pa je uz upoznavanje s projektom to i glavni razlog njihova dolaska na 
sjednicu.  
     
Zaključak: 
 
Vijeće je sa zanimanjem pratilo prezentiranje projekta i jednoglasno odlučilo da se napiše 
pismo potpore i podrži inicijativa predlagača.    

 

 

AD 1 
 
Po završetku za njih važne točke Dnevnog reda, gđa Šegon i gdin Benić su zahvalili na  potpori i 
povjerenju, te napustili sjednicu. Prelazi se na prvu točku Dnevnog reda – Preregulaciju prometa u 
ulici Milana Rustanbega, zbog koje je na današnjoj sjednici prisutna i gđa Dragica Fadljević, 
ravnateljica Direkcije za gradsku samoupravu i upravu, koja je pozdravila prisutne i rekla da je ona 
danas s nama kako bi vidjela kako Vijeće radi i održava sjednice budući da je i na njenu mail 
adresu stiglo nekoliko primjedbi građana na koje je odgovorila. Vijeće je dobilo na uvid sve pristigle 
pisane primjedbe i pohvale, tajnica MO ih je upoznala s usmenim negodovanjem i pohvaljivanjem 
koje su mještani izrazili telefonski ili svojim osobnim dolaskom u MO, a najviše pažnje posvetilo se 
primjedbama gdina Mate Balena koji se obratio na više adresa u svojstvu predstavnika „grupe 
građana Ul. Milana Rustanbega“, kako stoji u potpisu, i gdina Romana Ribarića koji su svojim 
primjedbama objedinili sve na što su se građani žalili. Utvrđeno je da se najviše žale stanari 
neparnih brojeva na početku ulice ( što nam je i razumljivo), koje zastupa gdin Balen jer 
preregulacijom prometa u jednosmjernu oni sada moraju napraviti krug da bi izašli na glavnu cestu. 
Nisu zadovoljni niti stručnim obrazloženjem gdina Danijela Frke, rukovoditelja Službe prometa pri 
Rijeka prometu d.d., niti gđe Dragice Fadljević. Utvrđeno je da po mišljenju struke ulica može biti i 
dvosmjerna i jednosmjerna, ali nesmetan prolaz kroz ulicu (bez vraćanja u rikverc), lakši pristup 
interventnih službi i veći broj legalnih parkirnih mjesta ( do sada se toleriralo i nije se kažnjavalo 
nepropisno parkiranje jer se znalo da toliki broj automobila nema kamo), nedvojbeno imaju 
prednost pred jedinim nedostatkom novog rješenja, a to je kruženje automobila sa početka ulice. 
Vijeću MO se zamjera što nije poštivalo Odluku Zbora građana iz 2011. godine ( petnaestak 
građana, opet sa početka ulice) koja je donesena u bivšem sazivu Vijeća, a za sadašnje Vijeće nije 
obvezatna kao što Vijeće može, ali ne mora sazivati zborove građana  pri donošenju nekih odluka.  
Jedna od primjedbi je i stavka od 37.000,00 kn koja je dio komunalnih prioriteta za 2016. godinu, a 
odnosi se na uređenje površine između kbr. 25 i 27 predmetne ulice. Navedeno je bio pisani 
prijedlog ovlaštenog predstavnika stanara tih zgrada, a ne zamjenika Vijeća gdina Kezelea koji je 
„proglašen“ inicijatorom  preregulacije jer stanuje u toj ulici. Također se Vijeću spočitava nebriga 
oko urušenog zida na šetnici S.J.Bujkove-M.Rustanbega ispod zgrada 5 i 7, što je netočno jer se 
Vijeće pravovremeno obratilo OGU za komunalni sustav i zatražilo hitnu sanaciju, međutim 
utvrđeno je da je predmetni zid na terenu koji je u vlasništvu „Adriamonta“ u stečaju, pa Grad ne 
može ništa osim uklanjanja dječje sprave, koja se nalazila ispod zida, podupiranja gredama i 
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ograđivanja zbog opasnosti  i obraćanja Upravi za inspekcijske poslove – Sektoru građevinske 
inspekcije  u Rijeci   i stečajnom upravitelju kako je i učinjeno. Vijeće se slaže da sve to predugo 
traje, pa je zatraženo upućivanje požurnice. 
       
 
 
Zaključak: 
 
Slijedom pročitanih primjedbi i pohvala građana, mišljenja struke i usvojenog Projekta o 
preregulaciji prometa financiranog iz sredstava komunalnih prioriteta MO, izrađenog od 
projektanata Rijeka prometa d.d., uz suglasnost OGU za komunalni sustav Grada Rijeke i PU 
PGŽ Rijeka, Vijeće MO Škurinje ustraje u provođenju iste, te je utvrđeno da nije napravljena 
nikakva nepravilnost u radu. 
 
AD 2 
 
Tajnica MO upoznala je prisutne o najavljenoj rekonstrukciji raskrižja Osječka ulica – ulica Ive Lole 
Ribara. Početkom studenog započeli su radovi na uređenju raskrižja Škurinjska draga, na mjestu 
križanja Osječke ulice i Škurinjske ceste (smjer Rijeka – Viškovo), ulice Ive Lole Ribara (smjer 
Drenova i Škurinje) te privremenog priključka radnoj zoni R9. Radove vrijedne 6.091.978,44 sa 
PDV-om izvodi G.P. Krk d.d., a rok izvođenja radova je 210 kalendarskih dana.  

Zahvat se sastoji od sljedećih dijelova građevine odnosno grupa radova:  

 rekonstrukcije kolnika ceste koje obuhvaća izgradnju nove trake za lijevo skretanje prema 
zoni R9 na način da se  razdvoje traka za lijevo i desno skretanje  skretanje od trake za 
ravno kretanje, a također se dodaje lijevo skretanje iz smjera Viškova  prema 
cesti  I.L.Ribara  

 izgradnje novih potpornih zidova na dijelu Osječke ulice te priključka zone R9  
 dogradnje sustava oborinske kanalizacije  
 obnove prometne signalizacije i semaforizacije javne rasvjete  
 prelaganja i zaštite elektroničko komunikacijske infrastrukture (EKI).  

Ukupna dužina rekonstrukcije je 302,00 m u smjeru VIškovo-Rijeka, odvojak I.L.Ribara u dužini od 
65 m, te odvojak prema Cvjećarstvu (R9 zona) u dužini od 56 m. Radovi su ugovoreni sa 
izvođačem G.P. Krk d.d. u vrijednosti od 6.091.978,44 kn sa PDV-om, projektant je  Rijekaprojekt 
d.o.o. Rijeka, a  stručni i obračunski nadzor sa koordinatorom II vršit će Ured ovlaštenog inženjera 
građevinarstva  Zoran Samaržija Hranilović. Rok izvođenja radova 210 kalendarskih dana.  
Izvođač je uveden u posao sa pripremnim radovima početkom studenog 2016.g. Radovi će se 
odvijati u fazama, gdje bi se u  prvoj fazi koja bi trajala do polovine siječnja 2017.g. izgradili potporni 
zidovi sa južne strane prometnice i kao takvi ne bi ometali odvijanje prometa predmetnim 
raskrižjem, dok bi se u slijedećoj fazi, iza 15. siječnja 2017.g, započelo sa rekonstrukcijom kolnika i 
proširivanjem ceste.  
 
Promet bi se organizirao u oba smjera suženim kolnicima sukladno prometnom projektu izrađenom 
od Rijeka prometa. Prije početka radova na samom kolniku javnost će se izvijestiti o konkretnom 
prometnom rješenju vezano za funkcioniranje prometa, najkasnije u roku od tri dana prije početka 
radova. 
 
 
Zaključak: 
 
Vijećnici su činjenice primili na znanje i komentirali dosta dugi rok izvođenja. 
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AD 3 
 
Do kraja ove godine ostala su još dva programa Vijeća – Kreativna likovna radionica za 
umirovljenike i doček Djeda Božićnjaka. Kreativna radionica održat će se u Klubu za umirovljenike i 
starije osobe Škurinje, gdje će desetak prijavljenih sudionika, uz stručno vodstvo voditeljice gđe 
Vesne Rudanović izrađivati prigodne božićne poklone. Djeda Božićnjaka dočekat ćemo u holu OŠ 
Ivana Zajca, uz prigodnu priredbu i podjelu poklona djeci sa područja MO Škurinje, u dobi od 0 do 7 
godina, koje će roditelji prijaviti u sjedištu MO. Priredba će se održati 22. prosinca u 17 sati.. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 
AD 4   
 
Tajnica MO je samo obavijestila prisutne o prihvaćenim izmjenama unutar predloženih komunalnih 
prioriteta koji su s vijećnicima usaglašeni telefonskim putem zbog hitnoće dostave podataka. Tako 
je umjesto realizacije izgradnje dječjeg igrališta u ulici Škurinjskih boraca koja će se nastaviti 2018. 
godine, jer tehnička priprema i realizacija ne može biti u istoj godini, predložena sanacija Škurinjske 
ceste i rekonstrukcija opasnog zavoja kod Spomenika palim borcima, kao i zamjena dvoredne 
ograde odbojnicima, te uređenje zelene površine u Drežničkoj  i Negrijevoj ulici. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je činjenice primilo na znanje, iako je nezadovoljno da se ne dozvoljava tehnička 
priprema i realizacija nekog zahvata u istoj godini, što nam je po prigovoru objašnjeno kao 
nemogućnost planiranja troškova jer se radi o većim zahvatima. 
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom Dnevnog reda nije bilo rasprave.  
 
 

 

 
Sjednica Vijeća je završila u 19:10h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Škurinje: 

 
                    Dragana Jurčić Jasmin Babić 

 


